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• Tidslinje, kva ha skjedd kva tid?

• Kva dokument har eigar fått og ikkje?

• Kvifor vart det halde ekstraordinær generalforsamling 28. august?

• Samtalen som blir referert til mellom Larsen, politisk leiing og administrasjonen i Klassekampen –

kva har vore ordførar si rolla?

Punkt som til oppklaring etter eigarmøtet:



Tvildemoen Tech som tema i GF 15.06.23



Vedtak sak 6 GF juni 2023



Vedtak frå 13. juni 2024



BDO-
rapporten



Aldal ber om møte med ordførar og 
rådmann 21. juni 2024



Oppsummering av samtalen med Aldal og 
Larsen 21. juni:

• Det er ikkje skrive referat i frå samtalen.

• Det var uklarheit frå Voss Eigedom AS kring HST vedtaket 47/24 13. juni, kva aktivitet skal selskapet 
halda fram med? 

• Sidan ein frå 13. juni fatta vedtak om at ein skulle ta ned aktiviteten i selskapet og overføra nokre av 
oppgåvene over til heradet, meinte ordførar det kunne vera klokt av selskapet å forankra kunnskap om 
prosjekta sine hjå eigar. Det vart formidla at ut i frå BDO-rapporten var det ikkje noko som skulle tilsei at 
VE AS ikkje skulle kunna halda fram med å utvikla Vossogarden og Tvildemoen Tech. 



Innkalling til GF 



Ordførar sender e-post 
til eigar no.1/2

• På bakgrunn uklarheita kring 

HST vedtaket og tid til å halde 

valnemnd før GF sender 

ordførar eit forslag til å utsetja 

sak 6.1 og 7 til ei 

ekstraordinær 

generalforsamling.



Ordførar sender e-post til eigar no.2/2



E-post i frå styreleiar 
til eigar



• Det er ikkje skrive referat i frå samtalen.

• Samarbeidspartnarane til VE AS har 

plukka opp HST vedtaket frå 13. juni og 

ynskje møte med heradet og ordførar.

• Det blir formidla at det er ikkje noko som 

skulle tilsei at Voss herad overtar 

eigedommen på bakgrunn av BDO-

rapporten og selskapet kan halda fram 

med arbeidet kring Tvildemoen Tech.

Samarbeidspartnarar til Tvildemoen Tech



Ordførar tek kontakt med Aldal og minnar
om utsending av innkalling til EOGF

Påminning om dato, tid og 

stad blir sendt ut 9. august av 

Aldal. 



E-postkorrespondanse knytt til sakslista 
mellom Aldal og ordførar til EOGF no.1/2



E-postkorrespondanse knytt til 
sakslista mellom Aldal og ordførar 
til EOGF no.2/2



Aldal sender ut fullstendig innkalling til 
EOGF 26.08



Møte i valnemnda 27.08, dagen før EOGF

• Valnemnda vel å ta ned styret til tre ettersom aktiviteten i selskapet skal 

ned og selskapet skal fusjonerast med Hagahaugen AS.

• Larsen har tatt kontakt med ordførar per telefon at han er disponibel til å 

halda fram i styret. Valnemnda drøftar dette og ynskjer å finna ein 

styreleiar som ikkje er i tvil og som kjenner selskapet frå før.

• Valnemnda lagar si innstilling og det blir gjort avtale om at ordførar skal 

kontakta Larsen etter at den som er innstilt har takka ja. Nilsen takkar 

nei, og den som er innstilt nestleiar får tilbodet. Røssland takkar ja, og 

ordførar kontaktar Larsen morgonen 28.08 før EOGF. 

• Dvs. styreleiar visste ikkje at han skulle ut av styret då han signerte 

aksjonæravtalen. 

Protokoll frå valnemnda



Protokoll frå EOGF



• Vedtektene for Voss Eigedom AS har ikkje vorte endra.

• Det har ikkje vore uttrykt motstand frå eigar til prosjektet 

jmf. protokollar frå generalforsamlingar.

• I protokoll frå generalforsamling juni 2023 står det at VE 

AS held fram med normal drift inntil vidare. Utkast til 

samarbeidsavtalar vedrørande Vossogarden og 

teknologisenter leggjast fram for handsaming på 

eigarmøte.

Merk:

Vedtak sak 6 GF juni 2023



• Samtalen referert i Klassekampen førekom truleg 8. eller 9. 

august då Larsen snakka med «politisk leiing og 

administrasjonen». 

• Samtalen førekom mellom ordførar, kommunalsjef Ringkjøb, 

Aldal og Larsen på Tinghuset i fellesareal. 

Ikkje planlagd samtale med Larsen 8. eller 
9. august



Kjerna i forvirringa?

Protokoll GF juni 2023, vedtak sak 6

Protokoll GF juni 2024 + 

innspel til sak 6.1 →

Innspel til sak 4.1 EOGF 2024

Aksjonæravtale signert i 

tidsrommet mellom GF og EOGF



Sitat 
Klassekampen:

1

2

3



• Det har heile tida vore mi oppfatninga at 

vurderinga for om Voss Eigedom AS skal gå 

inn i ein slik avtale ligg til styret å vurdera, 

men eg meinte det var klokt å forankra 

prosjektet hjå eigar sidan me står i ein 

omstillingsprosess etter HST vedtaket 13. 

juni. 

• I ettertid er eg usikker på om det var 

naudsynt at ei fullmakt skulle handsamast 

av generalforsamling sidan det allereie ligg 

til styret gjennom vedtektene. Då VE AS bad 

om fullmakt i sak 6.1 ynskja eg (jmf. e-post i 

juni) å handsama saka i EOGF då eg skulle 

vera tilstades.  

Kommentar i frå ordførar:

Avisa Hordaland artikkel

Vedtekter revidert 25.06.2020

https://www.avisa-hordaland.no/sporsmala-hagla-om-omstridd-prosjekt-kvifor-eit-slikt-vanvitig-hastverk/s/5-132-834494


• Tidslinje, kva ha skjedd kva tid?

• Kva dokument har eigar fått og ikkje?

- I innkalling til GF og EOGF har alle 

eigarrepresentantar fått spørsmål om fullmakt og 

(utkast til) aksjonæravtale.

• Kvifor vart det halde ekstraordinær generalforsamling 28. august?

- Det ville ikkje vera til til å halda valnemnd i førevegen av generalforsamling, i tilleg meldte styreleiar til eigar at 

han ikkje ynskja å halda fram + at ordførar ynskja å vera tilstades under handsaming av sak 6 i frå 

generalforsamling i juni.

• Samtalen som blir referert til mellom Larsen, politisk leiing og administrasjonen i Klassekampen – kva har vore ordførar si 

rolla?

- Ordførar er 1 av 9 eigarrepresentantar og har ikkje høve til å gje fullmakt på vegne av GF. Det kan heller ikkje 

kommunalsjef frå teknisk gjera. Ev. oppfylging av vedtak frå generalforsamlinga i juni 2023 skal sjølvsagt skje i 

tråd med vedtaket.

Oppklaring:



Positivt:

• Spørsmåla stilt kan ha vore medverkande til 

at ny dagleg leiar Kvarekvål i lag med styret 

frå august 2024 har fått på plass ein 

tilleggsavtale.

• Eg har blitt informert om at 

samarbeidspartane til VE AS i Tvildemoen 

Tech har vore svært positive til å få på plass 

ein slik avtale.

Negativt:

• Det har vore manglande kommunikasjon i 

prosessen knytt til vedtak i sak 6 frå GF juni 

2023. 

• Det er for ordførar uklart kva intensjonen med 

at selskapet ber GF om fullmakt har vore. 

Refleksjonar frå ordførar:



• Ting å tenkje over:

- Korleis ynskjer Voss herad å framstå som eigar for selskap?

- Kven representerer me i GF?

- Kva kunne vore gjort annleis som eigar? 

• Kva spørsmål har me som me ynskjer juridisk avklaring på?

og vidare:

- Kvifor ynskjer me juridisk avklaring og er det føremålstenleg å få spørsmåla avklart?

- Kva er det beste for Voss herad og selskapet vårt i lys av at det kan sjå ut som at etablering av 

opsjonsavtale og nytt AS er gjort innanfor gjeldande vedtekter?

• Kva ynskjer me skal vera resultatet i saka?

konkret:

- Fortsetja avtale eller avslutta avtale?

- Endra styret?

- Endra vedtekter?

Vegen vidare:
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